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内容概要

　　《九年义务教育课本（试验本）：牛津英语教学参考（6年级第2学期）（上海版）》是根据牛津
英语上海版教材编写的，涵盖了各地区实际使用的教材内容。
牛津英语教材作为教育部基础教育课程实验教材用书之一，被全国多个省市的中小学选用，并得到了
广泛好评。
它是一套在引进基础上经国内专家精心改编并通过国家审定的新课标英语教材。
其语言的原汁原味、编写理念的先进科学、版式的活泼精美早已得到专家、教研人员、一线教师和学
生的认同。
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书籍目录

IntroductionDescription of the materialsThe approachTask-based learningHow a module is organizedUsing the
Teacher's BookAssessmentClassroom techniquesClassroom languageClassroom organizationOverall
planAllocation of timeModule 1： The natural elementsUnit 1 FireUnit 2 AirUnit 3 WaterUnit 4 The EarthMore
oral practiceModule 2： RelationshipsUnit I RelativesUnit 2 Will you be my friend?Unit 3 Spending a day out
togetherMore oral practiceModule 3： My neighbourhoodUnit 1 What job do you want to do?Unit 2 Please Visit
our school!Unit 3 On the wayUnit 4 Rules around usMore oral practiceModule 4： Food and drinksUnit 1 The
food we eatUnit 2 Barbecues are funUnit 3 Healthy eatingUnit 4 How do I make it?More oral
practiceProjectsProject 1Project 2Project 3
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